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Eladó Iroda egyéb, 25 m2, Kaposvár
16 500 000 Ft ( ~39 813 € )

Kaposvár központjában eladó egy felújítandó ingatlan irodának,
szalonnak vagy akár rendelőnek .

Adatlap sorszáma: #696900171

Szobák: 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújítandó

Külső állapot: Felújításra szoruló

Fűtés: Kandalló

Építés éve: 1970

Kilátás: Udvari

Komfort: Félkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Részben akadálymentesített

Energ. tan.: I

Az Ön kapcsolattartója:

Császár Kornél
Területi képviselő

+36 20 567-0104
csaszarkornel.om@gmail.com

1. Magyar leírás

2. Deutsche Beschreibung

3. English description

 

Eladó Kaposvár szivében egy 25nm - es irodahelyiség, ami a város közepéhez

képest hihetetlenül csendes és nyugodt. A Kossuth tér illetve a Corso üzletház

között egy kis udvarban található. Az ingatlan kettő helyiségből áll, amik

felujitásra szorulnak, de rengeteg a lehetőség és fantázia van ebben a kis

üzletben és ezt még a tetőtér beépítésének lehetősége is fokozza. Parkolás az

udvarban, ami ismét egy kincs a város közepén. Könyedén kialakitható egy

iroda, váróval, esetleg egy fodrász vagy éppen tetováló szalon is. Akár egy

rendelőt is el tudnánk képzelni ebben a lehetőségekben gazdag helyiségekben.

Némi fantáziával és ráforditással egy fantasztikus álomüzlet születhet meg.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

 

Zum Verkauf steht eine 25 m² große Bürofläche im Herzen von Kaposvár, die im

Vergleich zum Stadtzentrum unglaublich ruhig und gelassen ist. Es befindet sich

in einem kleinen Innenhof zwischen dem Kossuth-Platz und dem

Einkaufszentrum Corso. Das Objekt besteht aus zwei Räumen, die renoviert

werden müssen, aber es gibt viel Potenzial und Phantasie in diesem kleinen

Geschäft, das durch die Möglichkeit des Ausbaus eines Dachgeschosses noch

erweitert wird. Ein Parkplatz im Innenhof, der ebenfalls ein Kleinod im

Stadtzentrum ist. Es könnte leicht in ein Büro mit Wartebereich oder sogar einen

Friseur oder ein Tattoo-Studio umgewandelt werden. Wir könnten uns sogar eine

Arztpraxis in diesen an Möglichkeiten reichen Räumlichkeiten vorstellen. Mit ein

wenig Fantasie und Mühe lässt sich hier ein fantastisches Traumgeschäft

aufbauen.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und um einen

Termin zu vereinbaren, rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an die Home Manager Agenten! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Darlehensangebot benötigen, wählen unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von Banken das für Sie am besten

geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

 

For sale in the heart of Kaposvár is a 25 sqm office space, which is incredibly

quiet and calm compared to the city centre. It is located in a small courtyard

between Kossuth Square and the Corso shopping centre. The property consists

of two rooms that need to be renovated, but there is a lot of potential and

imagination in this small shop, enhanced by the possibility of building an attic.

Parking in the courtyard which again is a treasure in the centre of town. It could

easily be converted into an office with waiting area, or even a hairdresser or

tattoo parlour. We could even imagine a surgery in this premises rich in

possibilities. With a little imagination and effort, a fantastic dream business can

be created.

This property is great, right? For more information and to make an appointment,

please call! If you are looking to buy or sell, please contact the Home Manager

agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!

 


